
TEKST ŁATWY DO CZYTANIA (ETR) 

Inkubator Przedsiębiorczości w Tarnowskich 
Górach to miejsce, w którym pomagamy 
przedsiębiorcom. Mamy różne sposoby pomocy. ​
Oto one: 

​
​
​
​
​
Wynajmujemy tanio pokoje, w których można 
pracować. Pokoje są w naszym budynku w 
Tarnowskich Górach przy ulicy Sienkiewicza 49. 
 
 
 
 
 
 
Pożyczamy pieniądze przedsiębiorcom, żeby 
mogli rozwinąć swoje firmy. 
 
 
 
 
 
 
Z usługą, która nazywa się “Wirtualne Biuro”, 
odbieramy listy od różnych firm i przekazujemy, 
że czekają na nich w naszym biurze. 
 
 
 
 



Prowadzimy też media społecznościowe firm, 
czyli wrzucamy do internetu różne informacje, o 
tym, czym się firma zajmuje albo co się w niej 
dzieje. 
 
 
 
 
 
 
Do naszego biura możesz wjechać windą. Mamy 
także miejsce parkingowe dla osób 
niepełnosprawnych.  
 
 
 
 
 

 

Jeśli chcesz się z nami skontaktować możesz do 
nas napisać list na adres: Inkubator 
Przedsiębiorczości, Tarnowskie Góry, ul. 
Sienkiewicza 49, 42-600, przyjść do biura, pod 
ten adres, w godzinach 7:00-15:00, zadzwonić 
na numer 32 393 29 52 albo napisać email na 
adres biuro@inkubator.jstpowiat.pl.​
​
​
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